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Betreft: Vragen inzake de samenwerking met straatcoaches van Secutor Security 
 
In recente berichtgeving van de media is duidelijk geworden dat de FIOD 29 invallen heeft gedaan bij 
betrokkenen bij het bedrijf Secutor Security. Dit bedrijf levert straatcoaches aan verschillende 
Limburgse gemeenten, waaronder Landgraaf. De eigenaar van het bedrijf zou zijn werknemers – 
onder wie de genoemde straatcoaches – inzetten bij handel in drugs, met name cocaïne. Bij 
opsporingsdiensten heerst het vermoeden dat via het jongerenwerk kwetsbare jongeren werden 
geronseld. Aangezien het bedrijf een plek aan tafel had als daar de lokale drugsproblematiek werd 
besproken, zou het bedrijf een strategisch voordeel hebben, aangezien zij daardoor precies wisten 
wie en waar drugs zouden dealen. Al sinds 2019 liep er onderzoek naar de eigenaar. Eind 2023 
hebben de Brabantse en Limburgse politie de krachten gebundeld, wat heeft geleid tot de arrestaties 
en invallen van vandaag. Een woordvoerder van Secutor Security spreekt over ‘’karaktermoord’’. 
 
De PvdA Landgraaf heeft naar aanleiding van het bovenstaande de volgende vragen: 
 

1) Is de Wet Bibob toegepast voor verstrekking van de opdracht tot het leveren van 
Straatcoaches? En zo ja: werd deze toets bij de verlenging van opdrachten opnieuw gedaan? 

2) Had Secutor Security een plek aan tafel wanneer de lokale drugsproblematiek werd 
besproken? 

3) Secutor Security levert sinds 2020 straatcoaches aan Landgraaf, terwijl onderzoek naar de 
eigenaar al sinds 2019 liep. Is er eerder een signaal of een vermoeden bij uw college 
terechtgekomen dat de ernst van de situatie, zoals door de media geschetst, onderstreept? 

4) Afhangende van het lopende onderzoek, zijn er extra kosten gemoeid indien wordt besloten 
de samenwerking met Secutor Security (per direct) te beëindigen? 

5) Dienden de straatcoaches van Secutor Security in het bezit te zijn van een geldende SKJ-
registratie?  
Indien nee: is het college het met de PvdA Landgraaf eens dat ook straatcoaches, die van de 
gemeente de opdracht krijgen veel in contact te komen met deze kwetsbare doelgroep, in 
het bezit zouden moeten zijn van een geldende SKJ-registratie? 

6) De inzet van straatcoaches heeft over het algemeen een positief effect op jongeren. Is het 
college voornemens deze interventie ondanks de recente berichtgeving wel door te zetten, 
eventueel bij een andere aanbieder? 

 
We zien de beantwoording van deze vragen graag tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Melvin Roeleveld    
 
Fractievoorzitter  
PvdA Landgraaf 


